
  - جلسه استان کردستان با مدیر عامل مخابراتاصل و بدون تغییر گزارش  -مخابرات ما

 هگــــزارش یک جـلـــس

 همـت  جلسه ای با ۱۴۰۳/۳/۲۴امـروز پنجشنبه مورخه :مـیرساند بازنشـستگان و همـکاران کـلیه عـــرض ەب

 و مختاری ،  زنگی ، سلطانی اقایان حضور  با و حکمت اقای جناب کردستان مخابرات منطقه محترم مدریریت

ر د ان حیدری ، حسینی ،حسین پناهی و مهدی پناه در دفتر مدیر منطقه تشکیل گردید.بازنشستگ نمایـندگان

این جلـسه ابتدا اقای مهدی پناه به نمایندگی از طرف کارکـنان شاغل و بازنشستگان اهـم مطالبات بازنشستگان 

با توجه به پایان قرارداد بیــمه  سراسر کشور اعـم از خوارو بار ،رفاهیات و مطالبات از بیـمه معـلم و دانا و...و نیز

 جهت  بیمه،  تکمیلی که بایستی با تغییر سقف بیمه دندان پزشکی و عینک و غیره... و نیز شـناور بودن خدمات

مانده مسکن بازنشستگان را مطرح کرده و  ٪۶ نیز و بیمه السهم حق کاهش و فرانشیز حق و شدگان بیمه کلیه

سلـطانی که اظهار داشته بود کلیه مطالبات بازنشستگان را تسویه نموده ایم گفتند  در ادامه با اشاره به سخنـان

 که ؟ دارد معنایی چه حساب تسویه شما تظر از ؟ اید کرده حساب تسویه  به استناد به کدام سـند و مدرک

گان بازنشست خدمت پایان پاداش و سنواتی مطالبات  حساب، تسویه از من منظور گفتند جواب در سلطانی اقای

اقای سلطانی به تمام موارد توجه نموده واز مشکلات پیش امده برای .بوده نه خوار وبار و رفاهیات و...

 در ، میدانید ان مسبب مرا که ، را موارد این همه که داشتند ابراز و نمودند تاسف اظهار کارکنانو  مخابرات

ای عالی امتیت ملی کشور در حضور مخبر ، وحیدی شور در  و نیستم من شما مشکلات اصلی مسبب صورتیکه

وزیر کشور ، زارع پور وزیر ارتباطات و قرارگاه ثارالله مسئول امنیت تهران بزرگ مطرح کرده و به خاطر دفاع از 

حقوق شما فریاد زده ام و به تمامی مشکلات مخابرات که اهم انها مطالبات کارکنان و بازشستگان بوده اشاره 

رابطه با تامین منابع مالی نیز به مخبر و ستاد تنظیم بازار اعلام نموده ام اگر در خصوص افزایش  کرده و در

تعرفه موافق نیستید ، حداقل مانند دولتی ها )بنزین( به مخابرات هم سوبسید بدهید تا بتوانیم به تعهدات خود 

د که هیچ اراده و تصمیمی برای پرداخت جان کلام اینکه سلطانی همانند دفعات قبل اذعان داشتن.عمل نماییم 

در رابطه با .وجود ندارد و همگی مصمم به اجرای ان هستیم  ۸۹/۲۴نکردن مطالبات و عدم اجرای ایین نامه 

بیمه معلم و دانا اظهار داشتند پیگیر پرداختها و مطالبات بازنشستگان بوده و هستیم و با توجه به فشاری که به 

اورده ایم قرار است در آینده ای نزدیک بدهی خود را تسویه کنند و در خاتمه به  بیمه های طرف قرارداد

پیشنهاد ما برای پرداخت منظم خوار و بار و رفاهیات اظهار داشتند سعی ما بر این است که در آینده بصورت 

اد اجرایی خواهم ست رئیس  فتاح اقای به  منظم و روتین پرداخت کنیم و یاداور شدند پیرو این جلسه نامه ای

 .نوشت که ایشان نیز در جریان کامل قرار گیرند و بتوانیم مشکلات مخابرات و بازنشستگان را حل و فصل نماییم


